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Protokoll styrelsemöte nr: 8 

 
Datum: 20 september 2021 
Tid:   18.30 
Plats:  Nr. 48, Marcus Sonestedt 
  

Kallade Närvarande Initialer 

Jörgen Reimertz (119)   

Nina Bolin Kusima  (105) x  

Marcus Sonestedt (48) x  

Jennie Brolin (24) x  

Lars Öst (46) x  

Hanna Lundgren (68) x  

   

   

 
 

Dagordning 
  Ansvarig /status 

 
1.  Mötets öppnande och fastställande av dagordning 
Ordförande öppnar mötet 
 
2. Val av justerare 
Ordförande väljs till justeringsman 
 
3. Protokoll från föregående styrelsemöte med rapportering av delegerade uppgifter 
 

- Genomgång av föregående protokoll 
- Jennie skriver upp datum för inbetalning av avgiften på hemsidan. 
- Försäkringsbolaget har registrerat ärende kring översvämning/vattenläcka. Marcus 

inkommer med adekvata handlingar till dem för att undersöka ansvarsfrågan kring 
förändring i asfalten på gångväg mellan husen. Marcus formulerar också en 
skadeanmälan/rapport. 

- Brunn utanför 129 som sjunkit ner. Fastighetsgruppen har inspekterat enskilda 
brunnen, gör bedömningen att en översyn i området behövs innan åtgärd för 
eventuell samlas insats.  

 
 
4. Ekonomi 

- Bokföringsfirma. Nina har tagit in offerter. Excellent redovisning och Ale 
Ekonomiservice. Arvode 550kr/h hos båda. Beslut: Styrelsen byter bokföringsfirma till 
Excellent Redovisning. Nina kontaktar dessa och bokar möte. 

- Kontobehållning 1 065 000 kr  
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5. Nya medlemmar 
Inga nya har inkommit 
 
6. Pågående projekt 
 
Uppdatering av pågående projekt 
 

- Gångjärn till gruslådor.  
Gångjärn är inköpta och ska monteras.  

- TIllfälliga parkeringstillstånd  
beställs av Jennie.  

- Skyltar till parkeringar. Jennie kollar vad det skulle kosta att byta ut alla skyltar till 
plåt.  Pågår 

- Förslag till dörrar in till grunden - Marcus  
Pågående projekt 

- Belysning.  
För att lysa upp mellan husen behövs annan typ av belysning. Nya armaturer på 
förråd/garage. Förslag till föreningsstämman 2022. 

- Offerter på upprustning av garage.   
Lars tar in offert från Ale-Snickaren och Nina tar offert från ytterligare en aktör.  

 
 
7. Övriga frågor 

- Spegel på stolpe .  
Utfartsspegel önskas vid utfart på grund av dålig sikt på udda sidan. Nina undersöker 
vidare. Frågan tas upp på nästa möte.  

- Debitering elbilar. 
Ny debitering av självkostnadspris för laddning av elbilar.  Löpande kostnad istället 
för snittpris. Faktisk kostnad kommer tas ut.  

- Jennie har bokat Folkets hus till extra stämman. Delar ut kallelse till extrastämma och 
städdag under v. 39. 

- Städdagen: Korvgrillning. Hanna organiserar korv och korvbröd och lotsar 
grillmästaren rätt.  

-  
 
8. Nästa möte 
 
Till extrastämman 17/10:  
Sopstationer 
Renovering av garage 
Belysning 
Ekonomiskt läge 
  
 
9.  Avslutning 
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Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
________________________________ 
Jennie Brolin 
 
 
Justeras 
 
 
 
________________________________  
Marcus Sonestedt 


